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PETYCJA

W SPRAWIE BUDOWY CHODNIKA LUB ŚCIEŻKI PIESZO ROWEROWEJ

Zwracam się w imieniu Mieszkańców Wsi Parzew do władz powiatu 
jarocińskiego o uwzględnienie oraz wykonanie inwestycji mającej na celu 
budowę chodnika lub ścieżki pieszo rowerowej wzdłuż drogi powiatowej nr 
4192P Kotlin-Sucha na odcinku począwszy od Szkoły Podstawowej w 
Sławoszewie z siedzibą w Parzewie do posesji nr 20.

Temat budowy chodnika lub ścieżki pieszo rowerowej oraz możliwości 
wprowadzenia zakazu jazdy dla taboru ciężkiego poruszany był wielokrotnie na 
spotkaniach sołeckich, nie znalazł jednak odzewu w swojej realizacji ani planach.

Droga powiatowa przebiegająca przez naszą wieś jest bardzo wąska , nie 
posiada również regularnego pobocza, wobec czego „niechronieni" uczestnicy 
ruchu drogowego jakimi są piesi są zagrożeni. Wg art. 11, ust. 1 ustawy Prawo 
o ruchu drogowym „Pieszy jest obowiązany korzystać z chodnika lub drogi dla 
pieszych, a w razie ich braku - z pobocza. Jeżeli nie ma pobocza lub czasowo 
nie można z niego korzystać, pieszy może korzystać z jezdni, pod warunkiem 
zajmowania miejsca jak najbliżej jej krawędzi i udostępniania miejsca 
nadjeżdżającemu pojazdowi".



W przypadku naszej drogi ruch pieszy jest szczególnie niebezpieczny, 
zwłaszcza po zmroku, ponieważ w wielu miejscach brakuje oświetlenia oraz 
przez drogę przechodzi mostek powodujący znaczne zwężenie drogi, bez 
możliwości zejścia na pobocze.

Naszą drogą dziennie przejeżdża kilkadziesiąt pojazdów taboru ciężkiego 
powodując szkody w nawierzchni, która nie jest przystosowana do dużego 
nacisku oraz jest drogą zbyt wąską. Zdarzają się również przejazdy pojazdów 
wielkogabarytowych, co całkowicie utrudnia ruch pojazdów jadących w 
przeciwnym kierunku nie wspominając o pieszych.

Brak chodnika lub ścieżki pieszo rowerowej stanowi poważne utrudnia 
komunikacyjne , wyklucza możliwość bezpiecznego dojścia oraz dojazdu dzieci 
do szkoły oraz ich rodziców.

Stoję na stanowisku, że budżet powiatu, powinien być zrównoważony. 
Wyborcy oczekują od władz reakcji na swoje bolączki. Oczywiście rozumiem, że 
nie da się zrobić wszystkiego od razu. Dziwić jednak może to, że planowane są 
chodniki oraz ścieżki pieszo rowerowe w różnych częściach naszego powiatu oraz 
gminy a nie można zrobić tego w naszej miejscowości.

Dlatego oczekuję, że władze samorządowe poważnie potraktują naszą 
petycję i odniosą się do niej już podczas tegorocznego budżetu.

Niniejszą petycję proszę potraktować jako składaną zgodnie z ustawą o 
petycjach, a jej treść upublicznić na stronie powiatu jarocińskiego.


